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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 26. september 2022, kl. Kl. 17.00 – 19.30 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Stine Almskov, Christina Hoe Larsen, Anne Sophie Valbjørn, Frank Thinggaard, Pia 
Petersen, Mette Melgaard, Nadja Nygaard, Annette Skræp, Tine Rytter, Magnus 
Friis, Bastian Pedersen, Dina Thunberg, Thomas Sørensen, Marianne Uhrenholt, 
Ann Christina Raunsbæk 

Afbud Dina Thunberg, Anne Sophie Valbjørn, Magnus Friis, Bastian Pedersen, Frank 
Thinggaard, Nadja Nygaard 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

• Valg til SFR tilføjes til dagsordenen og bearbejdes som det første punkt. Valg 
af kandidater indsendes.  

 
2. Regnskab og budget. Til godkendelse, Nina Kierch deltager til dette punkt. (30 

min) 
Regnskabet for sidste skoleår samt budget for dette skoleår gennemgås og ønskes god-
kendt. 

• Regnskab og budget gennemgås herunder en kort redegørelse for, hvordan 
skolens økonomi er struktureret. 

• Der er spørgsmål til evt. besparelser på el, vand og varme, som i Aalborg 
Kommune afregnes centralt. Der forventes dog at komme besparelser på om-
rådet, såfremt det vedtages på nationalt plan.       

• Regn skab og budget er godkendt.                          
 

 
3. Opfølgning på multibane. Til orientering. (5 min) 
Der gives en kort orientering om status.  

• Skolen har takket ja til tilbuddet om at få medfinanciering til en multibane. Fir-
maet indsamler penge blandt lokale firmaer til banderne, og skolen skal selv 
betale gummibelægningen.  

• Multibanen placeres bag volden i området uden for madkundskab.  
 

 
4. Opfølgning på trafik. Til orientering. (10 min) 
Der er kommet en tilbagemelding fra Winnie Nymann vedr. besøget omkring trafik. Der-
udover har vi fået en henvendelse fra en nabo til skolen, som også har fået sat ændringer 
i værk. 

• Der er godkendt et ønske om skiltning kl. 7-9, så man ikke kan parkere på 
Lundevej (dog er standsning tilladt). Man vil derfor ikke længere kunne par-
kere på Lundevej for at aflevere sit barn. I så fald skal man finde andre steder 
at parkere. Det oprettes i løbet af efteråret.  

• Der vil være kontrol af forholdene jævnligt.  
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• Henvendelsen fra naboen til skolen har givet anledning til en trafiktælling af 
trafikanter, der kørte mod kørselsretningen og af hastigheden. Der var mange, 
som kørte mod den tilladt kørselsretning, hvorimod hastigheden ikke var et ge-
nerelt problem. Det giver anledning til, at der anlægges en rampe forventeligt i 
efteråret 2022-foråret 2023.  

• Der er en generel opmærksomhed på trafikanter også cyklister og fodgæn-
gere på vej til og fra skole, dog særligt om morgenen.  
 
 

5. Orientering om temaugen om ”Sprog i fællesskaber”. Til orientering. (10 min) 
Skolen har i uge 38 gennemført en temauge, som blev sat i værk på baggrund af arbej-
det i skolebestyrelsen sidste år.  

• Det har været en god temauge og afslutning med OL-dag.  

• Det har fungeret godt med en temauge på tværs af årgangene i løbet af tema-
ugen og som optakt til OL-dagen, der ligeledes er organiseret på tværs.  

 
 
6. Spisning (20 min) 

 
 
 

7. Mere tid til kerneopgaven. Til diskussion. Bilag vedhæftet. (45 min) 

Aalborg Byråd har besluttet, at der i hele kommunen gennemføres en proces, hvor vi 
sammen ser på, om der kan frigives mere tid til kerneopgaven. Det betyder, at vi nu har 
mulighed for at gøre opmærksom på kommunalt indførte krav og regler samt andre admi-
nistrative opgaver, der med fordel kan fjernes eller ændres, så der kan frigøres mere tid 
til vores børn og unge. Skoleafdelingen i Børn & Unge har valgt at gribe opgaven både 
kvalitativt og kvantitativt an, så de både kan komme i dybden med skolernes idéer og for-
slag og samtidig favne bredden og sikre perspektiver fra både ledere, medarbejdere og 
forældre. De beder os derfor indsamle idéer fra vores skolestyrelse. 

I bedes inden mødet se denne intro video fra skolechefen igennem. Videoen findes HER 

• Aula nævnes som en tidssluger, fordi det for personalet på skolen er et forrin-
get værktøj i forhold til den tidligere platform (Skoleintra), som indeholdt nogle 
gængse værktøjer, der fungerede fx til indkaldelse af skolehjemsamtaler.  

• Kombinationen af brugen af MinUddannelse og aula kan være forvirrende og 
uhensigtmæssigt for både personale og forældre.  

• Dokumentations – og skriftgørelsesarbejdet er generelt øget. Det giver anled-
ning til, at det pædagogiske personale bruger uhensigtsmæssig meget tid på 
at udarbejde skriftlige dokumenter.  

• Der er for mange forskellige skriftliggørelser og dokumenttyper i spil hertil.  

• Det vil i mange sammenhænge være hensigtsmæssigt at kunne bruge infor-
mation på tværs af forvaltninger og instanser ved at kunne indhente samtykke 
hertil fra forældrene.  

• Der kan pga. formalia og ventetider gå for lang tid før indsatser kan sættes i 
gang ud over skoleregi. 

• Fraværsmeldinger fungerer ikke ordentligt i aula og i komme gå modulet samt 
at der skal meldes fravær begge steder.  

• Aula fungerer generelt ikke så driftsikkert og beskeder kan forsvinde ved login 
på forskellige devices.  

https://vimeo.com/736832468
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8. Nyt fra… (Til orientering) (15 min) 

• Ledelsen 
o Der er stillingsopslag i øjeblikket på pædagogmedhjælpere.  
o Der skal ligeledes opslås en ledig stilling i rengøringen.  
o Der har været en opsigelse, og der er lavet en løsning på stillingen.  

 

• DUS-ledelsen 
o Intet nyt. 

 

• Elevråd 
o Elevrådet er ved at udarbejde en video på baggrund af temaugen om 

Sprog i Fællesskaber.  
 

• Formand 
o Der har været afholdt et møde med forvaltningsledelsen, hvor det dog 

ikke var muligt for repræsentanter fra skolebestyrelsen at deltage. 
o Der er invitation til Landsmødet for Skole og forældre. Tilmelding via 

formandens senest fredag d. 30.9.22. 
o Der opfordres til at skolebestyrelsens forældrerepræsentanter ser prin-

cipperne igennem forud for at nogle af principperne skal bearbejdes 
igen fx det om evaluering. Giv besked til formanden, hvis man ser 
nogle principper, som skal ændres.  

 
 

9. Punkt til orientering til øvrige forældre. (Til beslutning) (5 min) 
Vi udvælger et emne og aftaler form for orientering.  

• Punkt 4 – opfølgning på trafik er dette mødes punkt til orientering.  
 

10. Evt. (5 min) 
 

 
 


